
Protokół Nr VIII/24 

z dnia 30 października 2024 r.  

od godz. 10:00 do godz. 14:55 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Balzam 

2. Katarzyna Chwiałkowska 

3. Milena Dutkiewicz - nieobecna 

4. Witold Gwiazda 

5. Magdalena Kazek 

6. Damian Kunert - nieobecny 

7. Marcin Łabędzki 

8. Justyna Majkowska 

9. Paweł Mataśka 

10. Karolina Michalak 

11. Ewa Mielczarek-Sójka 

12. Krzysztof Nowak 

13. Joanna Pawłowska 

14. Paweł Perdek 

15. Wojciech Rychlik - nieobecny 

16. Rafał Szewczyk 

17. Piotr Warchlewski 

18. Iwona Woźniak - nieobecna 

19. Tomasz Ziółkowski 

Punkt 1 

Otwarcie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Otwarcia VIII sesji VII kadencji dokonała przewodnicząca Rady Magdalena Kazek, 

stwierdziła kworum.  

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku obrad. 

 

1/Otwarcie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  

2/ Ustalenie porządku obrad. 

3/ Przyjęcie protokołu z VII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5/ Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2023 roku do 31.12.2023 roku. - VIII/1/24   

6/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań  z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 



Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2024 r. - 

VIII/2/24   

7/ Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  w Zduńskiej 

Woli za 2023 r. - VIII/3/24  

8/ Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działania Powiatowego  Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej Woli według właściwości do Wojewódzkiego Inspektora 

Nadzoru Budowalnego w Łodzi. - VIII/4/24   

9/ Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. - VIII/5/24   

10/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 2024 r. - VIII/6/24 

11/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 września 2024 r. - VIII/7/24 

12/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. - VIII/8/24   

13/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody, na przekazanie na własność w formie 

aportu, nieruchomości zabudowanej położonej w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 34, 

stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - VIII/9/24 

14/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – VIII/10/24   

15/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na       

        rok 2024. – VIII/11/24 

16/ Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od  ostatniej sesji. 

17/ Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

18/ Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających i członków 

organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

19/ Interpelacje i zapytania Radnych.   

20/ Wnioski i oświadczenia Radnych. 

21/ Sprawy różne. 

22/ Zakończenie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poinformowała, że  

wpłynął wniosek Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Karoliny Michalak                   

w sprawie rozszerzenia porządku obrad VIII sesji Rady Powiatu Zduńskowolskiego poprzez 

wprowadzenie pkt: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radną 

stosunku pracy.’’. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski zgłosił autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i budżetu powiatu. Autopoprawki omówi w stosownym 

punkcie.  

Radca Prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że w dniu 21 października 

br. do Rady Powiatu Zduńskowolskiego wpłynął wniosek o wyrażeniu zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radnym. Przyczyną tego rozwiązania jest reorganizacja pracy. Podkreślone 



jest, że podstawą rozwiązania nie są zdarzenia związane z wykonywaniem przez radnego 

mandatu. Zgodnie z art.  22.  ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rozwiązanie z radnym 

stosunku pracy wymaga uprzedniej zgody rady powiatu.  

  

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Porządek po zmianach: 

1/Otwarcie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad.  

2/ Ustalenie porządku obrad. 

3/ Przyjęcie protokołu z VII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

4/ Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5/ Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2023 roku do 31.12.2023 roku. - VIII/1/24   

6/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań  z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 



Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2024 r. - 

VIII/2/24   

7/ Informacja z działalności Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego  w Zduńskiej 

Woli za 2023 r. - VIII/3/24  

8/ Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi na działania Powiatowego  Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Zduńskiej Woli według właściwości do Wojewódzkiego Inspektora 

Nadzoru Budowalnego w Łodzi. - VIII/4/24   

9/ Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. - VIII/5/24   

10/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 2024 r. - VIII/6/24 

11/ Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 września 2024 r. - VIII/7/24 

12/ Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. - VIII/8/24   

13/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody, na przekazanie na własność w formie 

aportu, nieruchomości zabudowanej położonej w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 34, 

stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - VIII/9/24 

14/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – VIII/10/24   

15/ Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na  rok 2024. – 

VIII/11/24 

16/ Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od  ostatniej sesji. 

17/ Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

18/ Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających i członków 

organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

19/ Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radną stosunku pracy. 

20/ Interpelacje i zapytania Radnych.   

21/ Wnioski i oświadczenia Radnych. 

22/ Sprawy różne. 

23/ Zakończenie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z VII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu przyjęła protokół.  

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek do Komisji Uchwał i Wniosków 

zaproponowała następujących radnych: 

1/ Marcina Łabędzkiego, 

2/ Ewę Mielczarek – Sójkę, 

3/ Witolda Gwiazdę.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

1/ Marcin Łabędzki- Przewodniczący Komisji, 

2/ Ewa Mielczarek – Sójka – członek Komisji, 



3/ Witold Gwiazda – członek Komisji.  

 

Komisja przyjęła skład Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania rocznego sprawozdania 

finansowego Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. w Łodzi za rok obrotowy od 

01.01.2023 roku do 31.12.2023 roku. - VIII/1/24 

 

Justyna Majkowska Przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej poinformowała, że komisja 

wszystkie projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie i przyjęła sprawozdanie. 

Katarzyna Chwiałkowska Przewodnicząca Komisji Programowo-Budżetowej poinformowała, 

że komisja wszystkie projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie i przyjęła sprawozdanie.                         

Krzysztof Nowak Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa                                                     

i Infrastruktury Technicznej poinformował, że komisja wszystkie projekty uchwał 

zaopiniowała pozytywnie i przyjęła sprawozdanie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosownia 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie.  

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2024 r. - VIII/2/24 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych i podziału środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, przeznaczonych na ich realizację w 2024 r. - 

VIII/2/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 











Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z 

dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. - VIII/5/24 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosił o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady Powiatu Zduńskowolskiego z 

dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok. - VIII/5/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/40/24 zmieniającą Uchwałę Nr LXIX/75/23 Rady 

Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zduńskowolskiego na 2024 rok 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 2024 r. - VIII/6/24 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poinformowała, że w sprawie petycji na sesję 

przybyła Pani sołtys wsi Pratków.  

Sołtys wsi Pratków poinformowała, że droga w Pratkowie nie była modernizowana od  40 lat. 

Jest to długi odcinek około 4 km. Droga miała być przebudowana już 6 lat temu. Przez ten czas 

nic nie zostało nawet wspomniane o jej przebudowie. Droga jest wąska, brak pobocza, rowy są 

modernizowane już przez 3 lata i nadal nie są dokończone. Rozumie, że jest to duży wydatek 

dla budżetu powiatu. Może w 2 czy 3 etapach udałoby się zamknąć ten ciąg dróg. Tak by było 

bezpiecznie i estetycznie. Pan Wójt poinformował, że w przypadku przebudowy drogi na tym 

odcinku można liczyć na wspófinansowanie ze strony urzędu gminy. Jeżeli nie zostanie 



zamieszczona wymagana kwota w budżecie powiatu, planujemy spotkanie z panem wójtem, 

panem burmistrzem i panem starostą w celu spisania stosownego porozumienia. Poprosiła o 

pozytywne załatwienie sprawy.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poinformowała, że powyższą petycję 

skierowała do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosiła przewodniczącą komisji o opinię.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Karolina Michalak poinformowała, 

że w dniu 10 września 2024 r. wpłynęła petycja mieszkańców Sołectwa Pratków i Sołectwa 

Kromolin Stary w sprawie cyt: „ujęcie  w przyszłorocznym budżecie powiatu 

zduńskowolskiego wykonania dokumentacji dotyczącej modernizacji – przebudowy drogi 

powiatowej na odcinku Pratków – 3200 m, Kromolin Stary – 800 m.” Komisja zapoznała się z 

informacją dotyczącą stanu istniejącego. Komisja w oparciu o uzyskane informacje uznała 

zasadność petycji. Jednocześnie Komisja zwróciła uwagę, że pierwszeństwo w realizacji mają 

projekty na które są już przygotowane dokumentacje. Komisja uznała również za zasadne 

skierowanie niniejszego projektu uchwały Rady  Powiatu Zduńskowolskiego do Zarządu 

Powiatu w celu zajęcia stanowiska w sprawie możliwości finansowych na realizację 

wnoszonego przez mieszkańców zadania. Zarząd Powiatu poinformował, że przychyla się do 

wniosku, ale wykonanie dokumentacji i realizacja zadania będą uzależnione od możliwości                                     

finansowych powiatu zduńskowolskiego.  

 

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że odbyły się dwa spotkania sołtysów z panem 

burmistrzem.  Sołtysi jednoznacznie deklarowali by dokonać remontów i przebudowy dróg. 

Ścieżki rowerowe tak ale by nie blokować innych możliwości. Przy 40 km dróg, 20 wymaga 

naprawy. W kolejności zostały wymienione drogi: ul. Przatowska, Osiny – Wilamów, Lichawa 

w kierunku Woli Łobudzkiej do granic powiatu (w tej sprawie złoży interpelację). Potrzeby                 

w gminie są. Jeżeli powiat nie posiada wystarczającej ilości środków należałoby pomyśleć               

o wykonaniu nawierzchni.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że w poprzedniej kadencji optował za przebudową tej 

drogi. Została wówczas wskazana inna droga ze względu na większą konieczność, gorszy stan. 

Droga znajduje się między drogami już wyremontowanymi. Popiera tą petycję. Zapytał jakie 

zdanie ma w tym temacie Zarząd Powiatu.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że również uważa, że petycja jest zasadna. Już 

w poprzedniej kadencji Zarząd Powiatu przyjął pewien zakres działań i dąży by tą drogą 

konsekwentnie iść. Niedawno powiat otrzymał środki na ul Jodłową. Są złożone wnioski  na 

drogę w Annopolu i ul. Przatowską. Należy tutaj założyć wkład własny.  Inwestycje to nie tylko 

drogi. Należy pamiętać o przebudowie szpitala. Jest potrzeba budowy DPS-u, modernizacji 

budynku przy ul. Piwnej. Odnośnie drogi o której mowa w petycji, Zarząd Powiatu analizował 

sprawę, realizacja dokumentacji - zakładając wykupy to kwota około 800 tyś. zł. W tej chwili 

nie ma możliwości by taki zapis zamieścić w budżecie na kolejny rok.  Sprawa ta na pewno 

powróci. Współpraca z gminami jest bardzo dobra. Dróg do remontu jest bardzo dużo.  

Radny Marcin Łabędzi zapytał czy zarząd powiatu wziął pod uwagę etapowość realizacji tego 

zadania.  



Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że na tym etapie zarząd powiatu analizował 

możliwości finansowe. Uważa, że jest to inwestycja na kwotę ponad 20 mln zł. Trudno 

zajmować się projektem na który na ten moment nie ma możliwości zabezpieczenia środków. 

Jest dużo inwestycji nad którymi pracujemy. Temat na pewno powróci.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania: czy petycja 

jest zasadna.  

 

Głosowano w sprawie: 

uznania petycję za zasadną. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 września 2024 r. - VIII/6/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/41/24 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 

września 2024 r. 



 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 września 2024 r. - VIII/7/24 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poinformowała, że powyższą petycję 

skierowała do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosiła przewodniczącą komisji o opinię.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Karolina Michalak poinformowała, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji dokonała analizy petycji w sprawie: „ujęcie w budżecie 

powiatu na 2025 rok projektu na budowę ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi powiatowej 

na odcinku od Wielkiej Wsi do Suchoczas.” Komisja zapoznała się z informacją dotyczącą 

stanu istniejącego. W oparciu o uzyskane informacje uznała zasadność petycji. Jednocześnie 

Komisja zwróciła uwagę, że pierwszeństwo w realizacji mają projekty na które są 

przygotowane dokumentacje. Komisja uznała również za zasadne skierowanie niniejszego 

projektu uchwały Rady Powiatu Zduńskowolskiego do Zarządu Powiatu w celu zajęcia 

stanowiska w sprawie możliwości finansowych na realizację wnoszonego przez mieszkańców 

zadania.  

Zarząd Powiatu poinformował, iż w złożeniu projektu budżetu na rok 2025 została 

uwzględniona kwota w wysokości 100.000,00 zł na opracowanie Programu Funkcjonalno-

Użytkowego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania, czy 

petycja jest zasadna.   

 

Głosowano w sprawie: 

uznania petycji za zasadną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 września 2024 r. - VIII/7/24.  



 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/42/24 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 12 

września 2024 r. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i wysokości 

nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. - VIII/8/24 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski poinformował, że w tym temacie odbyło się spotkanie w 

którym między innymi uczestniczył radny Rafał Szewczyk, członkowie rady sportu, pan 

mecenas Marcin Florczak. Zostało zamieszczonych kilka poprawek.   

Anna Stoczkowska – Smęda poinformowała, że spotkanie o którym wspomniał Pan Starosta 

dotyczyło w głównej mierze analizy propozycji złożonej przez radną Milenę Dutkiewicz 

dotyczącą podwyższenia poziomu nagród i stypendiów kwot bazowych. Po analizie mając na 

względzie złożone wnioski, proponowana przez Panią radną kwota opiewała by blisko na kwotę 

200 tyś. zł. Oficjalnie przeznaczyliśmy kwotę 47 tyś. zł. nie byłby to zatem wzrost o 20-40 tyś. 

a wzrost 4-krotny w samym budżecie powiatu zduńskowolskiego. Analizując te kwoty i wzrost 

stwierdziliśmy, że przedstawiona propozycja Rady Sportu i Zarządu Powiatu 

Zduńskowolskiego pozostaje bez zmian.  Jest ona zasadna i wyróżnia zawodników sportowych. 

Kwota bazowa stypendium jest kwotą miesięczną, w skali roku jest to 2000 zł na rok.  Kolejną 

poruszoną kwestią jest przynależność do klubu. Nie możemy narzucać mieszkańcom w jakim 

klubie mają trenować. Nie może to być wskazanie, że jest to klub z terenu powiatu 

zduńskowolskiego. Zatem jedynym obwarowaniem jest to, że nagroda może być skierowana 

do mieszkańca powiatu zduńskowolskiego, niezależnie od tego w jakim klubie trenuje. 

Nagrody  będą  otrzymywać zawodnicy, którzy mają niższe osiągnięcia a stypendia sportowe 

są przeznaczone dla osób o wyższych osiągnięciach.  



Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. - VIII/8/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Joanna Pawłowska, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, 

Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/43/24 w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

trybu przyznawania i wysokości nagród lub wyróżnień sportowych oraz szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów sportowych. 

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli procedowania na przekazanie na własność 

w formie aportu, nieruchomości zabudowanej położonej w Zduńskiej Woli przy ul. 

Królewskiej 34, stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - VIII/9/24 

Magdalena Szymczak Prezes szpitala poinformowała, że szpital ponosi nakłady inwestycyjne 

związane z tym budynkiem.  Chcielibyśmy mieć możliwość rozliczania inwestycji w naszym 

budynku. Budynek został wyremontowany na potrzeby rehabilitacji. Poniesione zostały w 

związku z tym nakłady. W tym momencie kwota ta nadal widnieje w środkach w budowie, po 

zakończeniu budowy musimy je przenieść na koszty. Jeżeli kwotę tą przeniesiemy na koszty 

pogorszy się wynik finansowy. Jeżeli budynek będzie szpitala, to po remoncie jego wartość 

zwiększy się.  

Radny Krzysztof  Nowak poprosił o ustosunkowanie się do zapisu w uzasadnieniu, że „nie 

wniesienie tego majątku aportem spowoduje stratę”. Zapytał czy będzie to rzutować na 

wynik.  

 



Magdalena Szymczak Prezes szpitala poinformowała, że tak jak napisała we wniosku łączna 

kwota poniesionych nakładów wyniosła 1.249.105,90. Strata będzie powiększona o tą kwotę. 

W koszty zostaną wrzucone tyko te środki, które poniósł szpital.  

Radny Witold Gwiazda zacytował zapis zawarty w uzasadnieniu a mianowicie, że „Łączna 

kwota nakładów na budynki wyniosła 1.249.105,90 zł i jest zaksięgowana na koncie 

„nieprzekazanie nieruchomości spowodowałoby sytuację, w której wskazane środki 

musiałby zostać przeksięgowane na koszty, a w konsekwencji spowodowałyby pogorszenie 

wyniku finansowego Spółki, tj. obniżenie obecnie wypracowanego zysku…”. Na jednej z 

sesji było powiedziane, że tego zysku nie będzie. Czy jednak będzie? Założeniem 

poprzedniej pani prezes był projektowany wynik finansowy.  

Magdalena Szymczak Prezes szpitala odpowiedziała, że wynik finansowy za 9 miesięcy 

opiewa na 1.036.000,00 zł zysku. Jest jeszcze kwartał do rozliczenia. Jeśli przychody się 

zmienią, to wtedy będzie wiadomo jaki będzie wynik. Założeniem poprzedniej pani prezes 

był projektowany wynik finansowy. 

Radny Witold Gwiazda zapytał czy wniesienie aportem budynku sprawi zniesienie struktury 

właścicielskiej. Czy będzie się to wiązało z przejęciem dodatkowych udziałów. Jeżeli będą 

czy zostaną proporcjonalnie przeniesione na drugiego właściciela.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski odpowiedział, że zmieni się struktura właścicielska. 

Przypomniał, że dzisiejszy projekt dotyczy woli a nie przekazania. Może okazać się, że 

przekazanie nie będzie miało miejsca w tym roku.  

Radny Marcin Łabędzki poinformował, że w uchwale jest podane iż Rada Powiatu 

Zduńskowolskiego wyraża zgodę na przekazanie na własność w formie aportu, 

nieruchomości. Nie ma słowa o woli, ta uchwała upoważnia Zarząd Powiatu do przekazania. 

Czy ten aport będzie wniesiony w zamian za objęcie udziałów. Jeżeli tak, to czy w tej 

uchwale już nie powinna być podana liczba i wartość tych udziałów.  

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski odpowiedział, że winno to być „wyrażenie woli”. 

Przewodnicząca Rady Magdalena Kazek ogłosiła 15 minut przerwy.  

Po przewie 

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek zarekomendowała podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia woli.  Ze względu na to, że należy dokonać wyceny tej nieruchomości. To 

czy poprzez aport czy udział wino podlegać ocenie finansowej i formalno-prawnej. Będzie 

konieczność zmiany zapisu w projekcie uchwały.    

Radny Witold Gwiazda stwierdził, że wyrażenie woli czy zgody stanowi zasadniczą różnicę. 

Zmiana na wyrażenie woli sprawi, że plan pani prezes na poprawę wyniku ma małe szanse na 

zrealizowanie w roku bieżącym. Pomysł zostanie prawdopodobnie zrealizowany w przyszłym 

roku.  Uzasadnienie do tej uchwały staje się nieaktualne.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania. 



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany tytułu uchwały wyraz „zgoda” na wyraz „wola”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Paweł Mataśka, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, 

Krzysztof Nowak, Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek  zaproponowała zapis w tytule uchwały  i w 

paragrafie 1 "... wyrażenie woli na procedowanie”. 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski złożył wniosek o zmianę tytułu uchwały  tj. wyrażenie 

woli procedowania na przekazanie na własność w formie aportu, nieruchomości zabudowanej 

położonej w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 34, stanowiącej własność Powiatu 

Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością”, oraz w paragrafie 1. „Rada Powiatu Zduńskowolskiego wyraża wolę 

procedowania, na przekazanie na własność w formie aportu, nieruchomości zabudowanej, 

stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, oznaczonej w ewidencji gruntów nr 

działki 8/1 o pow. 0,3437 ha, obręb 7 miasta Zduńska Wola, położonej w Zduńskiej Woli przy 

ul. Królewskiej 34.”. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany tytułu projektu uchwały oraz treści w paragrafie 1 "... wyrażenie woli na 

procedowanie ...".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 



BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska 

NIEOBECNI (4) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Wojciech Rychlik, Iwona Woźniak 

Radny Witold Gwiazda poprosił o sprawdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o potwierdzenie obecności przez 

radnych. 

Stan 13 radnych obecnych, 6 nieobecnych.  

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody, na przekazanie na własność w formie aportu, 

nieruchomości zabudowanej położonej w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 34, 

stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego Szpitala 

Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - VIII/9/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska, Wojciech Rychlik, 

Iwona Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek zwróciła się do radcy prawnego czy jeżeli 

w zapisie tytułu uchwały pojawił się błąd, należy ponowić głosowanie.  

Radca prawny potwierdziła, że tak.   

Wobec powyższego Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do 

głosowania ze względu na błąd w tytule uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli procedowania na przekazanie na własność 

w formie aportu, nieruchomości zabudowanej położonej w Zduńskiej Woli przy ul. 

Królewskiej 34, stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, do Zduńskowolskiego 

Szpitala Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. - VIII/9/24.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska, Wojciech Rychlik, 

Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/44/24 w sprawie wyrażenia woli procedowania na 

przekazanie na własność w formie aportu, nieruchomości zabudowanej położonej 

w Zduńskiej Woli przy ul. Królewskiej 34, stanowiącej własność Powiatu Zduńskowolskiego, 

do Zduńskowolskiego Szpitala Powiatowego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – VIII/10/24 

 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski przedstawił zmiany do projektu uchwały wraz z 

autopoprawką.  

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. – VIII/10/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska, Wojciech Rychlik, 

Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/45/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 



Punkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – 

VIII/11/24 

 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski przedstawił zmiany do projektu uchwały wraz z 

autopoprawką.  

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek zapytała czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący komisji Uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2024. – 

VIII/11/24.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Witold Gwiazda, Magdalena Kazek, Marcin 

Łabędzki, Justyna Majkowska, Karolina Michalak, Ewa Mielczarek-Sójka, Krzysztof Nowak, 

Paweł Perdek, Rafał Szewczyk, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska, Wojciech Rychlik, 

Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/45/24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2024. 

 

Punkt 16 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Na sesji w dniu 30 września 2024 r. Rada Powiatu podjęła dwie uchwały. Uchwały 

wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami. Od ostatniej sesji odbyły się 4 posiedzenia 

Zarządu Powiatu. Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania 

Powiatem, jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.   

drogi 

1. PZD Zduńska Wola ogłosił i rozstrzygnął przetarg nieograniczony na:  

„Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg   i ulic 

powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola oraz gminy i miasta Szadek”   

Zamówienie podzielone zostało na 2 części 

Część  I 

Nazwa:  



„Wykonywanie usług transportowo – sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola”, 

Część  II 

Nazwa:  

„Wykonywanie usług transportowo – sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania dróg i ulic 

powiatowych na terenie gminy i miasta Szadek”. 

Uwagi dotyczące I i II części zamówienia: 

1) Wykonywanie usługi zimowego utrzymania dróg następować będzie tylko na 

indywidualne zlecenie Zamawiającego (pisemnie lub telefonicznie), na wszystkich ulicach i 

drogach pozamiejskich i będzie rozliczane będzie wg cen jednostkowych (praca sprzętu, 

zużycie materiału).  

2) Wykonawca obowiązany jest do udostępnienia na co najmniej 2 stanowiskach 

komputerowych Zamawiającego możliwości: 

- monitorowania położenia pojazdów realizujących przedmiot zamówienia (w oparciu  

o system pozycjonowania satelitarnego), 

- odczytu danych archiwalnych z trasy pojazdów  realizujących przedmiot zamówienia 

(w oparciu o system pozycjonowania satelitarnego) oraz ich przekazania zamawiającemu na 

nośnikach pamięci. 

Przetarg odbył się w dniu 23.10.2024 r. W dniu 24.10.2024 r. przetarg został rozstrzygnięty i 

trwa sporządzanie umów. 

W części nr I – „Wykonywanie usług transportowo – sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola” jako ofertę 

najkorzystniejszą wybrano ofertę nr 1, złożoną przez: Dromak Sp. z o.o., Poręby 26B, 98-220 

Zduńska Wola. 

W części nr II – „Wykonywanie usług transportowo – sprzętowych w zakresie zimowego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie gminy i miasta Szadek” jako ofertę  

najkorzystniejszą wybrano ofertę nr 2, złożoną przez: Spółdzielnia Kółek Rolniczych                          

w Szadku, Starostwo Szadek 13B, 98-240 Szadek. 

Kwota jaka jest przeznaczona na to zamówienie to 550.000 zł.  

2. PZD Zduńska Wola - akcja zima w części realizowanej samemu - proceduje się obecnie dwie 

umowy :  

Umowę z Kopalnią Soli „Kłodawa” Spółka Akcyjna na „Dostawę soli drogowej dla potrzeb 

zimowego utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie gminy Zduńska Wola oraz gminy 

Zapolice przez Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli”. W ramach  umowy Zamawiający 

zamierza dokonać zakupu soli w łącznej ilości 24 tony, do wykonania mieszanek 

uszorstniających (mieszanka z kruszywem) lub do bezpośredniego posypu.  Wartość umowy to 

24.649,00 zł. brutto. 

Umowę z firmą ”ŻWIR-TRANS” sp.z.o.o. na „Dostawa piasku dla potrzeb zimowego 

utrzymania dróg i ulic powiatowych na terenie gminy Zduńska Wola oraz gminy Zapolice przez 

Powiatowy Zarząd Dróg w Zduńskiej Woli”. Zamawiający będzie sukcesywnie dokonywał 



zakupu piasku w szacunkowej ilości 1000 ton. Wartość umowy na zakup piasku wraz z dostawą 

opiewa na 51.660,00 zł. brutto 

3. Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg wykonują wszystkie czynności związane z 

bieżącym utrzymaniem infrastruktury drogowej, w tym w szczególności: 

- czyszczenie odwodnienia liniowego ulic i wpustów ulicznych,  

- ostatnie koszenie poboczy, tak aby w okresie jesienno - zimowym zminimalizować zastoiska 

wody na jezdni i aby łatwiejsze było usuwanie śniegu z poboczy dróg, 

- pracownicy zarówno ręcznie, jak i mechaniczne uprzątają liście oraz zamiatają ulice, 

sprawy społeczne 

Wydział Spraw Społecznych, Promocji, Kultury i Sportu                                                                 

Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli, Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach, Domy Pomocy 

Społecznej  oraz Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego 

realizowały statutowe działania jednostki. 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy Sp. z o.o. 

1. Rozpoczęcie prac modernizacyjnych Oddziału Opieki Paliatywnej oraz Oddziału 

Chorób Wewnętrznych w ramach finansowania z Polskiego Ładu. 

2. Kompletowanie dokumentacji technicznej  niezbędnej do przygotowania wniosku 

D1.1.1 Rozwój i modernizacja infrastruktury centrów opieki wysokospecjalistycznej i 

innych podmiotów leczniczych. Dotacja jest finansowana z środków Ministerstwa 

Zdrowia. 

3. Rozpoczęcie rekrutacji pacjentów w celu realizacji projektu pn. „Działania zachęcające 

do aktywnego starzenia się w dobrym zdrowiu” w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. Wartość projektu: 866 224,38 zł w tym 

wysokość dofinansowania: 779 601,94 zł (różnica zostanie pokryta w formie 

finansowej i niefinansowe tj. użyczenie pomieszczeń). 

4. Złożenie dokumentacji w celu podpisania umowy o dofinansowanie projektu pn. 

„Poprawa organizacji pracy w Zduńskowolskim Szpitalu Powiatowym” w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027. Wartość projektu: 

705 625,00 zł, w tym wysokość dofinansowania: 596 031,00 zł.  

5. Złożenie wniosku o dofinansowanie w wysokości 300 000,00 zł w ramach projektu 

„Wsparcie podstawowej opieki zdrowotnej (POZ)” w ramach Programu FEnIKS 

(Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat Środowisko). Celem przedsięwzięcia  

jest: 

• doposażenie placówki w nowoczesny sprzętu medyczny (lampę UV bakterio i 

wirusobójczą-3 szt., wagę z analizatorem masy ciała-1 szt., wagę medyczną ze 

wzrostomierzem-1 szt., manualnych aparatów do pomiaru ciśnienia tętniczego krwi -3 szt., 

elektronicznych aparatów do pomiaru ciśnienia tętniczego krwi- 3 szt. (oba typy w różnych 

rozmiarach z kompletem mankietów dla dzieci)  

• doposażenie gabinetów zabiegowych i lekarskich w meble medyczne 

umożliwiające poszerzenie świadczonych w Placówce świadczeń zdrowotnych w zakresie 

profilaktyki, diagnostyki i leczenia na poziomie POZ w kontekście rozwoju opieki 

koordynowanej oraz przeprowadzenie prac budowlanych umożliwiających dostosowanie i 

poprawę funkcjonalności pomieszczeń do poszerzanych świadczeń zdrowotnych 



polegających na remoncie sanitariatów, pomalowaniu pomieszczeń w tym gabinetów i 

korytarza, wymiany drzwi wejściowych do gabinetów zabiegowych . 

6. Prowadzenie pilotażowego programu z Narodowego Funduszu Zdrowia na podstawie 

Rozporządzenia Ministra Zdrowia: „Dobry posiłek w szpitalu”. W tym celu został 

zatrudniony dietetyk, który będzie ściśle współpracował z lekarzami, pacjentami oraz 

zewnętrza firmą cateringową Catermed Sp. z o.o. z siedzibą w Łodzi.  

7. Działania w zakresie rozwijania opieki koordynowanej i budżetu powierzonego opieki 

koordynowanej świadczonej w ramach Podstawowej Opieki Zdrowotnej. 

8. Prowadzenie punktu szczepień przeciwko Covid-19. 

9. Działania statutowe. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli 

• W dniu 26.09.2024 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy w Zduńskiej Woli odbyły się zajęcia z poradnictwa grupowego pn. „Kompetencje 

cyfrowe”. Głównym celem porady było przekazanie wiedzy, umiejętności i postaw 

umożliwiających życie, uczenie się i pracę w społeczeństwie cyfrowym, tj. społeczeństwie 

wykorzystującym w życiu codziennym i pracy technologie cyfrowe. Uczestnicy porady 

zapoznali się z zagadnieniami w następujących obszarach: bezpieczeństwo użytkowe w 

cyberprzestrzeni (edukacja w zakresie bezpieczeństwa w cyberprzestrzeni), wykorzystanie 

narzędzi cyfrowych w pracy, wykorzystanie zasobów informacyjnych internetu, wykorzystanie 

cyfrowych aplikacji wspierających rozwój zawodowy, tworzenie interaktywnych prezentacji 

multimedialnych.  

• W dniu 04.10.2024 r.  między Wojewódzkim Urzędem Pracy w Łodzi a Powiatowym 

Urzędem Pracy w Zduńskiej Woli, został podpisany aneks do umowy nr FELD.07.01-IP.01-

0019/23-00  o dofinansowanie projektu "Wszyscy na plus (I)" - w ramach programu 

regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027, zwiększający wartość środków 

na realizację projektu PUP o kwotę  72 985,06 zł.  Łączna kwota projektu wynosi 8 111 716,13 

zł. na lata  2023-2024. 

• W dniu 08.10.2024 r. w siedzibie Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli odbyło 

się  spotkanie ekspertów poświęcone przeprowadzeniu analizy poszczególnych zawodów 

na potrzeby badania ,,BAROMETR ZAWODÓW”. Prowadzącym spotkanie był koordynator 

Regionalnego Obserwatorium Rynku Pracy w Łodzi. W spotkaniu uczestniczyli merytoryczni 

pracownicy Urzędu Pracy. 

•  W dniu 08.10.2024r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Zduńskiej Woli odbyło się 

Posiedzenie Rady Powiatowej Izby Rolniczej Województwa Łódzkiego Powiatu 

Zduńskowolskiego.      W spotkaniu uczestniczyli rolnicy z powiatu zduńskowolskiego oraz 

zaproszeni goście z instytucji współpracujących na rzecz rolnictwa: KRUS Łódź, KRUS PT 

Zduńska Wola, ARiMR Łódź, ARiMR Zduńska Wola, KOWR Łódź, PUP Zduńska Wola. 

Celem spotkania było umożliwienie rolnikom uzyskania odpowiedzi od ww. przedstawicieli 

instytucji na pytania. Przedstawiciele Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli zapoznali  

z zasadami rekrutacji zwalnianych z pracy rolników i jakie im przysługują  z tego tytułu 

świadczenia pieniężne. 

• W dniu 17.10.2024 r. w Sali Informacji Zawodoznawczej przy Powiatowym Urzędzie 

Pracy  w Zduńskiej Woli odbyły się zajęcia z poradnictwa grupowego pn. "Jak skutecznie wejść 

na rynek pracy". Celem zajęć było zapoznanie uczestników z aktywnymi formami i metodami 



poszukiwania pracy oraz przygotowanie do samodzielnego, skutecznego i efektywnego 

pozyskiwania zatrudnienia.  

• W okresie 24.09.2024 r. - 24.10.2024 r. do PUP wpłynęły 2 oświadczenia o powierzeniu 

wykonywania pracy cudzoziemcowi dla obywateli Mołdawii. 

• Na dzień 24.10.2024 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 30 krajowych 

ofert na 56 wolnych miejsc pracy na stanowiska: elektroradiolog, elektryk, główny księgowy, 

hydraulik, kierowca, magazynier, kierownik magazynu, konstruktor, lakiernik, monter AGD, 

nauczyciel psycholog, operator CNC, pakarz-ładowacz, pomocnik spawacza, pracownik 

budowlany, pracownik fizyczny, pracownik gospodarczy, przedstawiciel handlowy, robotnik 

drogowy, rolnik upraw polowych, serwisant - monter urządzeń energii odnawialnej, spawacz, 

specjalista do spraw kadr i płac, sprzątaczka biurowa, sprzedawca, stolarz, technik technologii 

żywności, technik utrzymania ruchu, technik utrzymania ruchu/mechanik utrzymania ruchu. 

• Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli informuje, iż nadal można składać wnioski 

na zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych, robót publicznych, szkoleń oraz bonów na 

zasiedlenie, Nabór prowadzony jest w trybie ciągłym, aż do wyczerpania środków. 

Zwolnienia grupowe 

W dniu 25.09.2024 r. do Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli wpłynęła informacja 

o planowanych zwolnieniach grupowych do końca roku 2024 w PPH ALMAX Marianna 

Kurowska. Zamiarem zwolnienia grupowego ma zostać objętych 19 osób. 

Ponadto na bieżąco w sposób ciągły Urząd prowadzi się inne czynności   

wynikające z zadań statutowych 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim  

Według statystyki na koniec miesiąca września 2024 roku w Powiatowym Urzędzie Pracy 

w Zduńskiej Woli było zarejestrowanych 1.682 osoby bezrobotne, w tym 875 kobiet. Liczba 

osób   z prawem do zasiłku stanowi 217. 

Stopa bezrobocia na koniec sierpnia 2024r. osiągnęła w powiecie zduńskowolskim 6,9%, w 

województwie łódzkim  5,4%  i w kraju 5,0%. 

                                       WSPARCIE DLA OBYWATELI UKRAINY 

Obywatel Ukrainy może skorzystać z bezpłatnej pomocy Powiatowego Urzędu Pracy 

obejmującej wsparcie w znalezieniu pracy, przede wszystkim przez pośrednictwo pracy oraz 

przez poradnictwo zawodowe. 

Na dzień 24.10.2024r. w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli zarejestrowanych jest 

17 kobiet i 1 mężczyzna ze statusem osoby bezrobotnej.  

Ponadto zgodnie z obowiązującą specustawą dotyczącą pomocy uchodźcom do Powiatowego 

Urzędu  Pracy w Zduńskiej Woli w okresie 24.09.2024 r. - 24.10.2024 r  wpłynęło 29 

powiadomień o powierzeniu wykonywania pracy obywatelowi Ukrainy 

Na dzień 24.10.2024 r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli posiada 3 oferty pracy 

(10 wolnych miejsc pracy), na którą także może być skierowany obywatel Ukrainy na 

stanowiska: lakiernik, pomocnik spawacza, pracownik gospodarczy 

Wszystkie informacje oraz oferty pracy w języku ukraińskim są ogólnodostępne na stronie 

internetowej oraz w gablotach w siedzibie Urzędu.     



Wicestarosta Zduńskowolski Tomasz Ziółkowski uczestniczył w: 

• 26.09.2024 r. – Udział w forum Związku Powiatów Polskich  

• 30.09.2024 r. – Udział w rozpoczęciu roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku  

• 10.10.202 r. – Udział w obchodach święta miasta Zduńska Wola  

• 10.10.2024 r. – Udział w Powiatowym Dniu Edukacji Narodowej  

• 16.10.2024 r. – spotkanie w Spółdzielni BONEX w sprawie Zakładu Aktywności 

Zawodowej 

• 17.10.2024 r. – Wizyta studyjna w Wieruszowie w Zakładzie Aktywności Zawodowej  

• 17.10.2024 r. – Udział w wystawie prac plastycznych nauczycielek i nauczycieli z 

Powiatu Zduńskowolskiego  

• 17.10.2024 r. – Udział w „Wieczorze z Wawrzynem”  

• 18.10.2024 r. – spotkanie z p. Sławomirem Salamonem przewodniczącym  Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, Oddział w Zduńskiej Woli 

• 18.10.2024 r. – Udział w spotkaniu w Zapolicach z włodarzami gmin z Powiatu 

Zduńskowolskiego 

• 18.10.2024 r. – Udział w koncercie charytatywnym w filii Miejskiego Domu Kultury w 

Zduńskiej Woli – Karsznicach  

• 25.10.2024 r. – Udział w uroczystym apelu z okazji 199. rocznicy urodzin Zduńskiej 

Woli  

edukacja 

1. W dniu 11 października br. odbyła się uroczystość Powiatowego Dnia Edukacji 

Narodowej, podczas której wręczone zostały Nagrody Starosty Zduńskowolskiego za 

wyróżniające wyniki w pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej. Nagrody 

otrzymało 3 dyrektorów jednostek oświatowych oraz 11 nauczycieli ze szkół i placówek 

podległych powiatowi: 

1) Anna Gabriel – dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej 

Woli, 

2) Renata Kosińska - Graf – dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej 

w Zduńskiej Woli, 

3) Elżbieta Raj – dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego w Zduńskiej Woli, 

4) Maciej Janiak – nauczyciel I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza 

Wielkiego  w Zduńskiej Woli, 

5) Agnieszka Raczyńska – nauczyciel II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II 

w Zduńskiej Woli, 

6) Kacper Bryl – nauczyciel Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica 

w Zduńskiej Woli, 

7) Barbara Makowska – nauczyciel Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców 

Westerplatte w Zduńskiej Woli, 

8) Anna Świerczyńska – nauczyciel Zespołu Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i Juliusza 

Sylli w Zduńskiej Woli, 



9) Iwona Skorupa - Jaworska – nauczyciel Zespołu Szkół CKU w Wojsławicach, 

10) Diana Nowak – nauczyciel Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej 

w Zduńskiej Woli, 

11) Tomasz Marciniak – nauczyciel Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Zduńskiej Woli, 

12) Marzena Kielek – nauczyciel Szkoły Policealnej nr 5 w Zduńskiej Woli, 

13) Dagmara Biernat – nauczyciel Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Zduńskiej Woli, 

14) Agnieszka Ratajczyk – nauczyciel Centrum Kształcenia Ustawicznego w Zduńskiej Woli. 

 

2. W dniu 15 października 2024 r. w auli Uniwersytetu Łódzkiego odbyła się uroczystość 

Dnia Edukacji Narodowej, podczas której ponad 300 nauczycieli i pracowników oświaty 

otrzymało odznaczenia państwowe i medale Komisji Edukacji Narodowej oraz nagrody 

Łódzkiego Kuratora Oświaty i Ministra Edukacji Narodowej. Wśród nagrodzonych 

znalazło się 6 nauczycieli z jednostek oświatowych prowadzonych przez powiat 

zduńskowolski: 

1) Medal Komisji Edukacji Narodowej otrzymała pani Anna Gabriel – dyrektor II 

Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli. 

Nagrody Łódzkiego Kuratora Oświaty otrzymały:  

1) pani Anita Tosik – nauczyciel I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza 

Wielkiego w Zduńskiej Woli,  

2) pani Ewa Pohl – nauczyciel Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców 

Westerplatte w Zduńskiej Woli, 

3) pani Halina Rajewska – nauczyciel Zespołu Szkół im. Kazimierza Kałużewskiego i 

Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli. 

Medalem Srebrnym za Długoletnią Służbę odznaczone zostały:  

1) pani Agnieszka Raczyńska – nauczyciel II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana 

Pawła II w Zduńskiej Woli, 

2) pani Anna Wasiak – Andrych – główna księgowa Zespołu Szkół im. Kazimierza 

Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli. 

 

3. W dniu 17 października br. w sali Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 

odbyła się XXVI Wystawa Prac Plastycznych Nauczycieli i Pracowników Oświaty. 

4. W dniu 23 października br. w sali konferencyjnej Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka 

Sportowego odbyło się seminarium zorganizowane przez Poradnię Psychologiczno – 

Pedagogiczną w Zduńskiej Woli. Tematem seminarium był „Mutyzm wybiórczy w teorii i 

praktyce”. 

 

5. W dniu 23 października br. w Zespole Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w 

Zduńskiej Woli odbyła się XXII edycja ogólnopolskiej imprezy ekologicznej „Święto 

Drzewa”. 

 

inwestycje i zamówienia publiczne 

1. W dniu 07.10.2024 r. dokonano odbioru częściowego po zakończeniu realizacji Etapu I 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 3715E na odcinku Prusinowice – Borki 

Prusinowskie – etap I” w zakresie Części I od Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Prusinowicach do drogi gminnej (działka nr 92) i Części II od drogi gminnej (działka nr 

92) do skrzyżowania z drogą powiatową nr 3722E w miejscowości Borki Prusinowskie”. 

Wartość robót objętych umową dla części I to 2  224 918,71  zł, a dla części II to kwota 



1 001 768,00 zł. Realizacja zadania zakończy się w czerwcu 2025 r.  

2. Powiat Zduńskowolski otrzymał dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej w ramach 

Działania 4.2. Drogi lokalne Programu Regionalnego Fundusze Europejskiego dla 

Łódzkiego 2021-2027 dla zadania pn.: „Rozbudowa ciągu dróg powiatowych ul. Łaska – ul. 

Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli: odcinek 

Jodłowa – Staszica”. Rozbudowa dotyczy łącznie 1,6 km dróg. Wartość projektu opiewa na 

kwotę 13 mln zł, a dofinansowanie to ponad 11 mln zł.  

3. W dniu 29.10.2024r zostało ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego  

pn. „Zakup sprzętu informatycznego i urządzeń bezpieczeństwa wraz z licencjami, dostawą 

i montażem, w ramach projektu  „Cyberbezpieczny Powiat Zduńskowolski”. Postępowanie  

prowadzone jest w trybie podstawowym na podstawie art. 275 pkt 1 ustawy z dnia 11 

września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz. U. z 2024 poz. 1320).  Termin 

składania ofert został wyznaczony na dzień 07.11.2024r. do godziny 10:00. Zamówienie jest 

współfinansowane ze środków programu Fundusze Europejskie na Rozwój Cyfrowy 2021-

2027 (FERC), w konkursie grantowym w ramach Projektu grantowego „Cyberbezpieczny 

Samorząd” o numerze FERC.02.02-CS.01-001/23 oraz ze środków własnych Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Radny Krzysztof Nowak nawiązał do informacji dot. „Poprawa organizacji pracy w 

Zduńskowolskim Szpitalu Powiatowym” w ramach programu Fundusze Europejskie dla 

Łódzkiego 2021-2027. Wartość projektu: 705 625,00 zł, w tym wysokość dofinansowania: 596 

031,00 zł.” Zapytał o jaką poprawę organizacji chodzi oraz do informacji dot. uczestnictwa 

pana wicestarosta w I etapie oddania modernizacji oczyszczalni ścieków. Na czym polegał I 

etap, kiedy będzie zakończenie całej inwestycji.  

 

Magdalena Szymczak Prezes szpitala poinformowała, że szpital otrzymał dofinansowanie na 

ten program. Reszta jest wkładem własnym, którym sa również pomieszczenia znajdujące sie 

w szpitalu. Jest to projekt, który będzie dopiero realizowany. Dopiero sa złożone dokumenty, 

by można było podpisać uchwały. Będzie to na przeprowadzenie audytów w jakim zakresie 

pracownicy powinni odbyć szkolenia, ponadto remont windy.   

 

Kinga Kras Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publiczych poinformowała, że 

projekt modernizacji oczyszczalni wykonywany jest w 3 etapach. W ramach pierwszego etapu 

zrobiliśmy część tego przedsięwzięcia. W tym momencie trwa drugi etapt, zakończy się 28 

listopada a rozruch oczyszczalni planowany jest na początek przyszłego roku. 

 

Punkt 17 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zduńskowolskiego dotycząca analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek złożyła stosowną informację między innymi: 

 

W wyniku przeprowadzonej analizy stwierdzono, że:  

1/ Wszyscy radni zobowiązani do złożenia oświadczenia majątkowego złożyli je                                      

w ustawowym terminie. Oświadczania były kompletne. 

2/ Nie stwierdzono nieprawidłowości.   



3/  Nie podjęto podejrzenia, że osoby składające oświadczenie podały w nim nieprawdę lub 

zataiły prawdę,  dlatego nie było konieczności wystąpienia do Centralnego Biura 

Antykorupcyjnego z wnioskiem o kontrolę oświadczenia majątkowego. 

Punkt 18 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego dotycząca analizy oświadczeń majątkowych 

członków zarządu powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty oraz osób zarządzających i członków 

organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi. 

 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski przedstawił stosowną informację, między innymi: 

Oświadczenia majątkowe złożyli:  

1/ Członkowie organów zarządzających powiatowymi osobami prawnymi, 

2/ Członkowie Zarządu Powiatu, 

3/ Skarbnik Powiatu,  

4/ Sekretarz Powiatu,  

5/ Kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, 

6/ Osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu Starosty, 

7/ Kierownicy służb i inspekcji, 

8/ Osoby zarządzające i członkowie organów zarządzających powiatowymi osobami 

prawnymi. 

 

Po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych stwierdzono, że: 

1. Wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe na obowiązującym 

formularzu zgodnym z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 26.02.2003 r. w 

sprawie określenia wzorów formularzy oświadczeń majątkowych radnego powiatu, członka 

zarządu powiatu, sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierownika jednostki organizacyjnej 

powiatu, osoby zarządzającej oraz członka organu zarządzającego powiatową osoba prawną 

oraz osoby wydającej decyzje administracyjne w imieniu starosty (tj. Dz.U. z 2017 r. poz. 2019 

ze zm.). 

2. Wszystkie zobowiązane osoby złożyły oświadczenia majątkowe i zostały one złożone 

w obowiązującym terminie do 30 kwietnia 2024 roku.  

3. Do oświadczeń majątkowych dołączone zostały kopie zeznań o wysokości osiągniętego 

dochodu w roku podatkowym 2023 (PIT). 

Złożone oświadczenia majątkowe wraz z kopiami zeznań o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym 2023 po analizie zostały przekazane do stosownego ze względu na 

miejsce zamieszkania Urzędu Skarbowego, celem przeprowadzenia dalszej analizy w wyniku, 

której nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości. 

 

Punkt 19 



Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radną stosunku pracy. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poinformowała, że wpłynął wniosek 

Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego S. A. w Łodzi cyt:  „…o umieszczenie                                            

w porządku obrad najbliższej sesji Rady uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy za wypowiedzeniem z radną Rady Powiatu Zduńskowolskiego Panią Iwoną 

Woźniak”. Po konsultacji z radcą prawnym Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli                                   

Przewodnicząca Rady Powiatu, powyższy wniosek skierowała do Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Powiatu Zduńskowolskiego.   

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Karolina Michalak poinformowała, 

że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 28 października br.  dokonała 

analizy wniosku. Z treści wniosku wynika, że Radna jest zatrudniona  w Łódzkiej Agencji 

Rozwoju Regionalnego S.A. na stanowisku Starszego Specjalisty w Departamencie 

Administracji. Przyczyną rozwiązania umowy o pracę są zmiany w strukturze organizacyjnej 

ŁARR S.A. dokonane na podstawie zmiany Regulaminu spółki. Z dotychczasowej struktury 

organizacyjnej usunięty został Departament Administracji w którym radna powiatowa 

wykonywała swoje obowiązki w placówce ŁARR S.A. w Zduńskiej Woli. Komisja stwierdziła, 

że rozwiązanie stosunku pracy z radną nie jest związane z wykonywaniem przez radną 

mandatu. Jednakże w wyniku głosowania, nie zajęła  stanowiska w sprawie wyrażenia zgodny 

na rozwiązanie stosunku pracy z radną Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

  

   Radca prawny Magdalena Szablewska – Gmerek poinformowała, że zgodnie z 

art.  22.  ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym rozwiązanie z radnym stosunku pracy 

wymaga uprzedniej zgody rady powiatu, której radny jest członkiem. Rada powiatu odmówi 

zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym, jeżeli podstawą rozwiązania tego stosunku są 

zdarzenia związane z wykonywaniem przez radnego mandatu. Nie podjęcie uchwały                                

w sprawie rozwiązania umowy z radnym różnoznaczne jest z bezczynnością rady (wyrok WSA 

w Gliwicach z dnia 2 października 2024 r., III SAB/Gl 169/24). Z wniosku wynika, że 

podstawa rozwiązania stosunku pracy jest reorganizacja pracy. Zaproponowała w pierwszej 

kolejności zagłosować kto jest za wyrażeniem zgody z radną stosunku pracy a następnie za 

uchwałą.   

Przewodnicząca Rady Powiatu Magdalena Kazek poprosiła o panel do głosowania.  

Przewodniczący Komisji uchwał i Wniosków Marcin Łabędzki przedstawił projekt uchwały.  

W paragrafie 1 wpisuje się „wyraża się zgodę” 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie z radną stosunku pracy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Katarzyna Balzam, Katarzyna Chwiałkowska, Magdalena Kazek, Marcin Łabędzki, Justyna 



Majkowska, Karolina Michalak, Paweł Perdek, Piotr Warchlewski, Tomasz Ziółkowski 

PRZECIW (3) 

Witold Gwiazda, Krzysztof Nowak, Rafał Szewczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Mielczarek-Sójka 

NIEOBECNI (6) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Paweł Mataśka, Joanna Pawłowska, Wojciech Rychlik, 

Iwona Woźniak 

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr VIII/47/24 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie z 

radną stosunku pracy.  

 

Punkt 20 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Paweł Perdek złożył wniosek w sprawie utrzymania i napraw dróg serwisowych 

wzdłuż trasy S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego. 

 

Radny Krzysztof  Nowak zapytał o drogę w Wilamowie, czy po wykonaniu dokumentacji 

zostanie złożony wniosek o środki do Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  a następnie złożył 

interpelację w sprawie wykonania mapy do celów projektowych odcinka drogi powiatowej od 

skrzyżowania w Woli Łobudzkiej do granicy z powiatem Łaskim (gmina Wodzierady). Dotyczy 

odcinka drogi długości 1,050 km, dz. nr 27, obręb Wola Łobudzka.  

Radny Piotr Warchlewski złożył interpelację w sprawie:  

1. Usunięcia na murze posesji ul. Paprocka 16  napisu „anty jude”. Napis ten wzywa do 

nienawiści rasowej co jest łamanie przepisów prawa obowiązujących w Polsce. 

2. Zdjęcia z balkonu posesji ul. Aleje Kościuszki w Zduńskiej Woli flagi i flagi Watykanu. 

Stan techniczny tych flag uwłacza godności Flagi Narodowej i Fagi Państwa Watykan.  

 3. Prośba o ustalenie właściciela działki niezabudowanej  ul. Baczyńskiego przy sklepie 

„Biedronka”.   

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski odpowiedział, że taka jest logika działania. Po wykonaniu 

dokumentacji będą prowadzone działania w kierunku pozyskania środków. Będą szukane 

takie rozwiązania by tą drogę jak najszybciej wykonać.  

 

Punkt 21 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Piotr Warchlewski złożył wniosek w sprawie: „Wyznaczenie przejścia dla pieszych na 

skrzyżowaniu ulic Komisji Narodowej a Kapitana Jachowicza. Przejście na wysokości I 



Liceum Ogólnokształcącego. Grupy młodzieży idąc do szkoły ul. Jachowicza muszą łamać 

prawo. Prawo łamią kierowcy i pasażerowie samochodów zaparkowanych na ul. Jachowicza.  

Podjął również temat nowej siedziby Domu Pomocy Społecznej.  Podjął również temat 

podsumowania pracy komisji WPI. Czy realizowane są prace zgodnie z założeniami tej 

komisji.  

 

Wicestarosta Tomasz Ziółkowski odniósł się do zapytania dotyczącego DPS-u poinformował, 

że został złożony wniosek do Ministerstwa Rolnictwa w celu uzyskania działki o wielkości 4 

ha w Wojsławicach. Ministerstwo wyraziło chęć przekazania tej działki. Co do Komisji WPI  

uważa, że są nakreślone kierunki działania i podejmowane próby ich realizacji.  

Radny Paweł Perdek wyraził opinię, że naprawy i remonty nie przyczyniają się do 

bezpieczeństwa jest wręcz przeciwne. Poprawiają komfort jazdy kierowców. Ważne są zatem  

ścieżki rowerowe. Złożył wniosek w sprawie zakupu i ustawienia radarowych wyświetlaczy 

prędkości na drodze powiatowej nr 1765 E w szczególności na terenach zabudowanych.  

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejna sesja planowana jest na 29 

listopada br.  

 

Punkt 23 

Zakończenie VIII sesji VII kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

 

VIII sesję Rady Powiatu Zduńskowolskiego zakończyła Przewodnicząca Rady Powiatu 

Magdalena Kazek. 

 

Przewodnicząca 

                                                                                     Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

   Magdalena Kazek 

 

 

 


